
 
 
 

 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VUIT DE MARÇ DE DOS MIL 
DOTZE. 
 

Núm. de la Sessió:  
Dia: 8 de març de 2012. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 21 hores i 00 minuts. 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 

Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sr. Toni Marí Enseñat 
Sra. Isabel Martin Roman 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 

Sr. José Frias Cano. 
La Secretària Interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓ 
 
2n.- PRESA DE POSSESSIÓ DEL SR. VICTOR DOUAT COM A REGIDOR D’AQUEST 
AJUNTAMENT. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1r.- RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓ. 
 
El Sr. Batle explica que el motiu de la urgència és per assegurar el bon funcionament 
dels serveis de l’ajuntament i donar agilitat a l’equip de govern en la presa de 

decisions. 
 
Sotmesa la urgència a votació és aprovada per unanimitat. 
 
2n.- PRESA DE POSSESSIÓ DEL SR. VICTOR DOUAT COM A REGIDOR D’AQUEST 
AJUNTAMENT. 
 
El Sr. Batle dona compte de la credencial rebuda per part de la Junta Electoral Central 
en data 5 de març de 2012, per tal de procedir al nomenament del Sr. Victor Douat 
Rigo com a regidor d’aquest Ajuntament, com a conseqüència de la renúncia de la 
regidora Sra. Caterina Verger Andreu, acceptada pel Ple de la Corporació en sessió 

celebrada en data 31 de gener de 2012 i les successives renúncies anticipades del Sr. 
Eliseo Torres Montgort i la Sra. Aina Maria Ramon Caldentey de dates 16 i 14 de febrer 
de 2012 respectivament.  
 
El Sr. Batle dona la paraula al Sr. Victor Douat per tal de que procedeixi a prometre o 
jurar el seu càrrec, de conformitat amb la formula legal establerta. 

 
Seguidament el Sr. Victor Douat diu: 



 
 
 

 
 
 
 
“ Jur per la meva consciència i pel meu honor de complir fidelment les obligacions del 
càrrec de regidor de l’Ajuntament de Puigpunyent, amb lleialtat al rei, i de guardar i 
fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’estat”. 
 

Una vegada ha pres possessió del seu càrrec, el Sr. Batle li dona la benvinguda i el nou 
regidor dona les gràcies i diu que la intenció d’ocupar aquest lloc és fer feina ben feta 
pel poble. 
 
El regidor del PP, Sr. Jose Frias diu que el Sr. Victor te molta capacitat per desenvolupar 

la seva tasca i mostra la seva satisfacció per ser ell qui assumeixi el lloc vacant de 
regidor. 
 
El regidor del PSOE, Sr. Toni Marí vol donar-li sort i l’enhorabona i espera poder fer una 
bona feina. Així mateix, vol donar les gràcies a la Sra. Caterina Verger per formar part 
del grup i per la feina feta fins ara. També vol donar les gràcies als números 5 i 6 de les 

llistes per la seva renuncia anticipada ja que per les circumstàncies actuals i amb 
consciència han sabut veure la millor decisió pel grup municipal PSOE. 
 
La regidora del PSOE, Sra. Isabel Martin vol donar l’enhorabona al nou regidor i reiterar 
les paraules del Sr. Jose Frias. 
 

El regidor del PP, Sr. Antonio Deudero diu que per part del seu grup també es reiteren 
amb les paraules dites pel regidor Sr. Jose Frias. 
 
Finalment, el Sr. Batle vol dir que espera que aquesta harmonia segueixi durant tota la 
legislatura i que possibiliti la presa de decisions encertades pel poble i per l’interès 
públic. Això és una taula de debat i tothom ha de poder opinar. 

 
Per acabar, el Sr. Batle vol donar compte de la signatura d’una pòlissa de crèdit per tal 
de poder fer front als pagament de les obres de la plaça de l’Ajuntament. 
 
En relació a aquest assumpte, el portaveu del PSOE i Tresorer, Sr. Toni Marí vol fer 
constar que mitjançant aquesta operació l’Ajuntament podrà pagar al contractista, 

però si el Govern de les Illes Balears no paga la part pendent de la subvenció per 
aquest obra arribarà un moment que l’Ajuntament es veurà apurat per fer fron als 
pagaments. 
 
El Sr. Batle acaba dient que el Govern ha de fer un esforç per complir amb el seus 

compromisos ja que te els deure de fer-ho atès que l’Ajuntament ha complit els seus 
compromisos.   
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 21:00 
hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària Interventora 
de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 

 
 
El Batle,                                                      La Secretària Interventora, 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                             Cristina Pou Bosch 


